

SOYBEAN MEAL STORAGE
HOW TO ACHIEVE:

- Quality preservation
- Safety
- Efficiency
- Return on investment
- ...and more



FIND MORE HERE

تخزين دقيق فول الصويا
كيف يتم:

- الحفاظ على الجودة
- السلامة
- الكفاءة
- عائد الاستثمار
- ...أكثر بكثير



Metalmont
is looking for
distributors
تبحث ميتالمونت
عن موزعين

METALMONT is an Italian company that has been operating in the storage field of grains since 1995. The company helps farmers, agro-industrial companies, millers, grain traders and feed producers from more than 20 Countries around the world to choose the most suitable solution for the storage of their products.

The main activity of METALMONT is designing, manufacturing and marketing handling and pre-cleaning equipment used for the mechanization of silo plants, as well as the automation of flat storage warehouses.

The METALMONT equipment is designed to work perfectly with bulk products such as grains, oil seeds and pulses, as well as products that tend to cake, such as soybean meal.

The main goal of METALMONT is to help operators of the agro-industrial field:

- to choose the most cost-effective solution for grains storing (silos or flat storage warehouses, in a variety of configurations);
- to minimize grain losses before, during and after storage;
- to simplify the process of meals storage, ensuring the safety of the staff;
- to minimize operating costs and maximize revenues.

ميتالمونت "METALMONT" هي شركة إيطالية تعمل في قطاع تخزين الحبوب منذ عام 1995. تساعد الشركة المزارعين، وشركات الصناعات الزراعية، والمطاحن، وتجار القمح، ومنتجي الأعلاف من أكثر من 20 دولة حول العالم لاختيار الحل الأنسب للحفاظ على منتجاتهم.

يتمثل النشاط الرئيسي لشركة ميتالمونت في تصميم، وإنتاج، وتسويق آلات المناولة والتنظيف المسبق المستخدمة لميكنة منظومات الصوامع، فضلاً عن أتمتة المستودعات ذات القاع المسطح المخصصة للتخزين.

تم تصميم آلات ميتالمونت للعمل بشكل مثالي مع الحبوب السائبة مثل الحبوب، والبذور الزيتية، والبقوليات، وكذلك المنتجات التي تميل إلى أن تتعطل بفساد، مثل دقيق فول الصويا.

الهدف الرئيسي لشركة ميتالمونت هو مساعدة المشغلين في قطاع الصناعات الزراعية على:

- اختيار الحل الأكثر ملائمة لتخزين الحبوب (الصوامع أو المستودعات المسطحة، في تكوينات متنوعة)؛
- تقليل خسائر الحبوب قبل وأثناء وبعد التخزين؛
- تبسيط عملية تخزين دقيق، وضمان سلامة الموظفين؛
- تقليل التكاليف التشغيلية وتعظيم الأرباح.

